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Formannskapet - 107/19 
 

F - behandling: 
Kamilla B.K. Karlsen (Ap) spurte om kva informasjon ordførar har om Kystverket si moglege flytting av 
trafikksentralen. Ordførar informerte om kva som er gjort så langt og kva som er naudsynt framover.  
Kamilla B.K.Karlsen (Ap) spurte om den administrative budsjettprosessen i forhold til ergoterapeut. 
Rådmannen informerte om moglege løysingar som vert vurdert. 
Silje Gullaksen (H) spurte om det er mogleg å gjere noko med trafikksituasjonen ved gamleposten. 
Ordførar svarte at ein kan gjere noko på eigen grunn, men at det i så fall må inn i budsjettet for 2020. 
Silje Gullaksen (H) spurte om støtte til dagsturhytter. 
Hans Erik Waage (Ap) spurte om ein kan flytte budsjettmøtedagane for formannskapet i november til 
to påfølgande dagar.  
Kamilla B.K.Karlsen (Ap): 4 av 6 faste medlemmar for Arbeiderpartiet i kommunestyret kan ikkje vere 
med på folkevaldopplæringa. 
Ordførar informerte om pågåande næringssaker. 
 

F - vedtak: 
Ingen vedtak under eventuelt. 
 
 
 
 


